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• S seje družbenopolitičnega zbora,
ki je bila 25. novembra 1992

Dimitrij Kebe je predlagal. da se
poda pobuda za spremembo predpisov
o dohodnini tako. da bi plačila dohod-
nine bili opravičeni državljani. ki so
več kot eno leto brezposelni.

Anton Štraus je začel brati članek,
ki je bil objavljen v Delu o nezakoni-
tem ravnanju komandirja Policijske
postaje v Mostah. Ko ga je predsedu-
joči opozoril. da so delegati z vsebino
tega članka že seznanjeni. je povedal,
da so policisti s Policijske postaje Ljub-
Ijana Moste ravnali nepravilno tudi. ko
so razreševali spor, ki je nastal med
njim in vodstvom Stranke za enako-
pravnost občanov.

Jani Modemdorfer je prebral odgo-
vor Ministrstva za notranje zadeve na
delegatsko vprašanje. ki ga je v tej
zvezi postavil delegat Janez Lesar na
25. seji zbora.

Janez Lesar je protestiral, kerpred-
sedujoči ni dovolil, da bi Anton Straus
članek o domnevnem nezakonitem
ravnanju komandirja Policijske postaje
v Mostah prebral do konca. Prosil je
tudi. da se seja zbora vodi pravilno.
Nato je podal pobudo, da izvršni svet
občinske skupščine pripravi odlok
o ravnanju s potepuškimi psi in mač-
kami ter, da se ta opravila dodelijo
podjetju Kifeks.

Ante Madjar je predlagal, da občin-
ska skupščina organizira. da se pred
volitvami v državni svet, ki bodo 6.
decembra 1992 izda izredna številka
občinskega glasila Naša skupnost,
v kateri bi bili objavljeni stenogrami
razprav Janeza Lesarja, delegata druž-
benopolitičnega zbora, ki jih je imel na
sejah zbora.

Janez Jančar s podano pobudo ni
soglašal.

Delegati so z večino glasov zavrnili
predlog. ki ga je podal Ante Madjar.

Niko Lukež je povedal, da ni zado-
voljen z odgovoroma na delegatsko
vprašanje, ki ga je postavil na 25. seji
družbenopolitičnega zbora v zvezi
z nezakonitim lastninjenjem podjetij
v občini Ljubljana Moste-Polje in pro-
dajo Papirnice Vevče tujcem ter prosil,
da se pripravi odgovor v katerem bo
natančno odgovorjeno na njegova
vprašanja.

Ernest Mencigar je v imenu poslan-
skega kluba LDS postavil vprašanje
glede realizacije razvojnih nalog ob-
čine v letu 1992 ter predlagal. da IS
informira tudi občinsko skupščino
z aktivnostmi pri ustanavljanju podjet-
niškega inkubatorja. Komisiji za od-
dajo poslovnih prostorov v najem je
predlagal. da preveri ali podjetniški
inkubator za svojo dejavnost potrebuje
42 m : poslovnih prostorov.

Janez Lesar je predlagal. da občin-
ska skupščina določi velikost poslovnih
prostorov, ki so potrebni za podjetni-
Ski inkubator.

Brane Matjašec, predsednik IS je
povedal. da v zvezi s podjetniškim in-
kubatorjem še veliko vprašanj ni dore-
čenih in predlagal. da se s temi akliv-
nostmi nadaljuje po izvolitvi nove
vlade R Slovenije.

Igor Malič je vprašal. ali je občina
dala soglasje. da >se izdela projekt ka-

belske televizije za območje občine
Ljubljana Moste-Polje.

Brane Matjašec je povedal, da ob-
čina ni naročila projektov s katerimi bi
uredili napeljavo kabelske televizije na
celotnem območju občine in da' izva-
jalci, ki na območju občine tovrstne
inštalacije že vgrajujejo nimajo dovo-
ljenj občinskih upravnih organov.

Franc Vode je povedal, da se proti-
prašna zaščita na cesti v Vinje izvaja
malomarno in predlagal, da se poostri
nadzor nad to gradnjo.

Stane Brezovar je menil, da ni pra-
vilno, da je Javno podjetje Snaga pri-
dobilo koncesijo za plakatiranje v me-
stu Ljubljana brez javnega razpisa in
vprašal. zakaj ni dovoljeno izobešanje
političnih transparentov čez ulice. Poz-
val je predstavnike političnih strank,
da se preneha s trganjem plakatov ter,
da se novi plakati naj ne lepijo na že
obstoječe.

Jože Leskovšek, svetovalec v sekre-
tariatu za urbanizem in varstvo okolja
je povedal, da nadzor nad gradnjo ce-
ste v Vinje izvaja Mestni sekretariat za
komunalno gospodarstvo. promet in
zveze.

Jani Moderndorfer je predlagal. da
1S SO pripravi odlok o dovoljenem
hrupu v občini Ljubljana Moste-Polje
ter da inšpekcijske službe preprečijo
preglasno zvonjenje v cerkvah.

Anton Štraus je predlagal. da se dela
pri gradnji vodovoda v Podgradu prič-
nejo še letos.

9 S seje zbora združenega dela, ki je
bila 25. novembra 1992

Karel Komočar, delegat 1. VE je
v imenu LDS podal predlog, da komi-
sija za oddajo poslovnih prostorov pre-
veri. ali so potrebe podjetniškega inku-
batorja res tako velike, da potrebuje
42 m2 prostora. Predlagal je tudi, da IS
seznani skupščino, na podlagi česa in
kdo bo upravljal podjetje inkubator.
Zanimala ga je tudi realizacija razvoj-
nih nalog občine. sprejetih v lanskem
letu.

Janko Kramžar, član IS je glede zad-
njega vprašanja pojasnil. da bo poro-
čilo o razvojnih nalogah uvrščeno na
dnevni red sej zborov v decembru
1992.

Silvo Barle, delegat 16. VE je posta-
vil vprašanje, iz katerih sredstev je bil
kupljen podjetniški inkubator. Nadalje
je vprašal. ali je občina prejela od re-
publike sredstva za dodeljevanje kredi-
tov za pospeševanje drobnega gospo-
darstva.

Janko Kramžar, član IS je odgovo-
ril. da repubiika dodeljuje kredite kon-
kretnim prosilcem. občina tega de-
narja ni dobila.

Silvo Barle je nato vprašal, ali ob-
staja v občini seznam »divjih« privati-
zacij podjetij.

Na vprašanje sta mu odgovorila Bo-
jan Kovačič, predsednik zbora in
Janko Kramžar, član 1S.

Silvo Barie je že predlagal. da se
uvede strožji nadzor uvoza različnih
izdelkov. ki se v Sloveniji že izdelujejo
ali pa bi jih bilo možno izdelati.

Matjaž Rolih, delegat 11. VE je
vprašal. kdaj bodo vseljiva stanovanja
v Novih Jaršah, ki jih je skupščinska
komisija dodelila iz SLP fonda občine.

Marko Podobnik, predsednik te ko-
misije je odgovoril, da bodo stanova-
nja ysefjiva.'še'v letošnjem letu.


